臺灣綜合大學系統年輕學者創新研發成果選拔
Taiwan Comprehensive University System Young Scholars' Innovative R&D Results Selection
申請表(博士後研究員/博士級研究生) 
Application Form
(Postdoctoral Researcher/ Doctoral Students)
	參加人
Participant
	姓名Name
	中文:
Chinese:

	
	
	英文(同護照):
English(Same name as passport):

	
	職稱Position
	□博士後研究員Postdoctoral Researcher
獲取博士學位
Earn a PhD degree
年(yyyy)：
Year(yyyy):
月(mm)：
Month(mm):
	□博士級研究生
Doctoral Students
就讀_____年級
Attend _____ grade


	所屬單位
Affiliated Units
(學校/系所)
(School/Department)
	中文：
Chinese:


	
	英文：
English:

	參選題目
Topics of Selection
	中文：
Chinese:


	
	英文：
English:

	參選領域
Fields of Selection
（請自行勾選）

(Please check the box)
	□工程組Engineering Group 
□數理組Math and Science Group  
□生醫組 Biomedical Group    
□人文社科組Humanities and Social Sciences Group
*備註：請確實依參選題目之主題勾選所屬領域，惟審查時可依各校行政審查，經申請者同意調整領域後送第一階段書面初審；初、複審階段審查小組得依專業審查意見逕予調整。
Note: Please be sure to select your field according to the topic of selection and the examination can be done according to the administrative examination of each school. After the applicant agrees to adjust the fields, it will be sent to the first stage of written preliminary examination. The examination team in the preliminary and review stages may make adjustments in accordance with the professional examination opinions.

	檢附文件
Attachment
(請確認皆已檢附)
(Please make sure they are all attached)
	□本申請表 This application form
□創新研究構想概要書Innovative Research Idea Brief
□參賽約定書Participation Letter
□研究著作（限本人為第一作者或通訊作者）Research publications (first author or corresponding author only)

	電子信箱
E-mail
	

	聯絡人手機
Mobile Phone
	



參加人：                                          (簽名)(signature)

Participant：
中華民國     年     月    日


臺灣綜合大學系統年輕學者創新研發成果選拔
Taiwan Comprehensive University System Young Scholars' Innovative R&D Results Selection
創新研究構想概要書
Innovative Research Idea Brief
                                   
作品名稱：
Title of Work:
參選領域：□工程組     □數理組     □生醫組     □人文社科組
Fields of Selection: □Engineering Group     □數理組Math and Science Group     □生醫組Biomedical Group     □人文社科組Humanities and Social Sciences Group

參加人姓名/職稱Participant(Name/ Position)： 
學校/系所(School/Department)：

構想摘要Idea Summary：
1. 原創性（包括核心技術或服務之開創性、學術創新性、初期價值及臺灣本土特殊性等）
Originality (including the originality of the core technology or service, academic innovation, initial value and Taiwan local particularity, etc.)

2. 影響層面（包括社會影響或產業分析、對多方產業的垂直或水平影響等）
Impact level (including social impact or industry analysis, vertical or horizontal impact on multiple industries, etc.)
3.實現可行性及社會價值或政策貢獻（包括實用性、學理支持、步驟流程、市場分析、競爭優勢等）
Realization of feasibility and social value or policy contribution (including practicality, academic support, step-by-step process, market analysis, competitive advantage, etc.)



參考文獻References

附件Annexes
（創新研究構想概要書以不超出20頁A4為限，頁數限制不含附件）
 (Innovative research idea briefs are limited to A4 and no more than 20 pages. Page limit does not include attachments)


臺灣綜合大學系統年輕學者創新研發成果選拔
Taiwan Comprehensive University System Young Scholars' Innovative R&D Results Selection
參賽約定書
Participation Letter
1. 參賽者保證參賽作品由參賽者自行創作，絕無侵害他人著作權或違反其他法律情事。如有抄襲或仿冒情事，經評審委員會裁決認定後，除取消得獎資格外，並得由主辦單位公佈。
The participant guarantees that the entry is created by the participant and does not infringe on the copyright of others or violate other laws. In case of plagiarism or counterfeiting, the participant will be disqualified and announced by the organizer after the jury's decision.
2. 參賽者需遵守競賽相關規定，未遵守者經評審委員會裁決認定後，將取消得獎資格，並得由主辦單位公佈。
Participants must comply with the rules and regulations of the competition. If they fail to comply with the rules and regulations, they will be disqualified from winning the prize after the decision of the judging committee and will be announced by the organizer.
3. 本約定書主辦單位所在地之法律為準據法而為解釋適用。
The laws of the place where the Organizer of this Agreement is located shall be construed and applied as the governing law.
4. 參賽者對上述各項之約定均無任何異議。
The participant does not have any objection to any of the above.
5. 同意以上條款參賽代表人簽名。
[bookmark: _GoBack]The participant signs to agree to the above terms and conditions.
簽名 ________________________________________
Signature:
2
